
Dinsdag 30 augustus 2022

Geachte burgemeester,
Geacht college van burgemeester en wethouders,

De afgelopen weken stonden volop in het teken van de toenemende drukte bij de opvang van ontheemden. Dat 
is ook aan onze gemeente, aan onze inwoners en aan onze ondernemers niet onopgemerkt voorbijgegaan. 
Sterker nog, het leeft in onze samenleving. Of we het dan hebben over de schrijnende beelden over 
mensonterende situaties in Ter Apel, (mogelijke) crisisnoodopvang in de verschillende gemeenten van onze 
Veiligheidsregio of de landelijke discussies over wat inmiddels als ‘asielcrisis’ wordt omschreven. 
Het moge duidelijk zijn dat onze samenleving kraakt onder de huidige situatie en dat het draagvlak om nog meer 
ontheemden op te vangen achteruit holt.

Door de Rijksoverheid is daarom op vrijdag 26 augustus jl. een brief aan de Tweede Kamer gestuurd waarin 
nieuwe besluitvorming inzake de opvangcrisis is toegelicht. Wij veronderstellen dat u, evenals de VVD-fractie, 
kennis heeft genomen van deze brief. De inhoud daarvan is voor ons evenwel aanleiding voor het indienen van 
enkele vragen, waarbij wij het vermoeden hebben dat deze zowel binnen het takenpakket van het voltallige 
college vallen, maar eveneens raakvlakken hebben met de burgemeesterstaken aangezien het om bestuurlijke 
afstemming via de Veiligheidsregio’s gaat. Vandaar dat wij de navolgende vragen stellen aan zowel het college als 
ook aan de burgemeester vanuit zijn eigen wettelijke bevoegdheden.

1. Door de Rijksoverheid wordt in de brief vermeld dat de afgelopen weken afspraken zijn gemaakt tussen 
kabinet, VNG, IPO en het Veiligheidsberaad.

a. Welke bijdrage heeft uw college van burgemeester en wethouders geleverd aan de insteek die de 
Vereniging Nederlandse Gemeenten namens alle gemeenten heeft gehanteerd in dit overleg?

b. Welke bijdrage heeft u als burgemeester geleverd aan de insteek die het Veiligheidsberaad heeft 
gehanteerd in dit overleg?

2) Door de Veiligheidsregio’s is ingestemd met het openhouden van de crisisnoodopvang na 1 oktober a.s. tot 
en met in elk geval eind van het jaar 2022. 
Welke gevolgen heeft deze beleidswijziging van de Veiligheidsregio voor (mogelijke) crisisnoodopvang in 
onze gemeente?

3) Opvang voor Oekraïense ontheemden, asielzoekers en statushouders kunnen voortaan meer flexibel worden 
ingezet. 
Is uw college voornemens deze flexibiliteit, waardoor bijvoorbeeld opvangplekken die nu beoogd zijn voor 
Oekraïense ontheemden, te gaan gebruiken voor asielzoekers, toe te passen in onze gemeente?

4) Gemeenten hebben toegezegd te streven naar huisvesting van meer dan 20.000 statushouders in de tweede 
helft van 2022, dat is meer dan oorspronkelijk gepland. Op landelijk niveau wordt gesproken over 12% van 
de vrijkomende sociale huurwoningen. Daardoor zal ook de druk op onze gemeente toenemen om 
aanvullende statushouders te zullen huisvesten. 
Welke gevolgen heeft deze toezegging vanuit de gemeenten voor huisvesting van statushouders, de 
woningvoorraad en overige spoedzoekers zoals jongeren of alleenstaande ouders in onze gemeente?
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